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Vedoucí kolotoče Říj 18, 2022

VIDEO: Generál Sergej Surovikin ve vůbec prvním
rozhovoru pro média přichystal mnoha Rusům šok,
protože na taktice se prý nic měnit nebude! Generál
zopakoval, že prioritou speciální vojenské operace na
Ukrajině je ochrana životů civilistů a ruských vojáků,
takže není důvod pro rychlý postup operace! Ohrožení
občané Ruska z nově připojených území budou z linií
doteku evakuováni do Ruské federace! Podivná
poznámka generála na konci rozhovoru zvedla v Rusku
doslova vlnu zděšení a dohadů!
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protoze-na-taktice-se-pry-nic-menit-nebude-general-zopakoval-ze-prioritou-specialni-vojenske-operace
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Nový velitel ruské speciální vojenské operace na Ukrajině a generál

Sergej Surovikin poskytl v úterý ruským médiím v

generálním štábu pro velení SVO operace rozhovor [1],

který způsobil na ruských sociálních sítích doslova šok, a to

hned ve dvou ohledech, přičemž nikdo není z projevu nadšený, právě

naopak a obavy se dokonce ještě více prohloubily, jestli vůbec dojde k

nějaké změně, protože z projevu generála to vypadalo, že spíš vůbec,

a pokud ano, tak jenom v některých dílčích aspektech.

Tím je myšlen třeba lepší management personálu na bojišti, více

záloh, aby nedocházelo k průlomům ukrajinské pěchoty, která někdy

čítala i desetinásobek ruských obranných sil na linii doteku. Jinak ale

podle všeho k žádné jiné změně nedojde, až tedy s výjimkou

intenzivních ruských úderů na ukrajinskou energetickou

infrastrukturu a sem tam nějaké železniční objekty. Připravil jsem

pro vás plný překlad videa s českými titulky, můžete sami posoudit,

jaký dojem to na vás zanechá. Rusy u televizních obrazovek málem

kleplo. A to dvěma různými způsoby.

Tím prvním způsobem šoku je jasný výrok, že prioritou Ruské

armády na Ukrajině zůstává ochrana životů, a to jak civilistů, tak i

ruských vojáků. Čekala se změna, ale nepřišla. Taktikou operace

bude nadále poziční válka a útočící hordy a vlny Ukrajinců, kteří

umírají na hradbě ruského meat grinderu, tedy mlýnku na maso.

Tato taktika šetří životy ruských vojáků, i civilního obyvatelstva.

Ovšem pouze toho obyvatelstva, které je hodně daleko od frontové

linie. Pokud není, potká civilisty podobný osud jako teď v Chersonu.

Kvůli neustálému ostřelování raketami a dělostřeleckými granáty z

ukrajinských pozic bylo rozhodnuto o evakuaci a přestěhování

obyvatel Chersonu do Ruské federace.

Primárním cílem operace je ochrana životů, takže žádná změna?

Půjde o obrovský přesun desítek tisíc obyvatel města a na ruských

webech už se spekuluje, že Ruská armáda se plánuje z Chersonu

stáhnout, ale nechce tam nechat obyvatelstvo, které už má z hlediska

https://href.li/?https://www.rt.com/russia/564934-general-surovikin-ukraine-operation/
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ruské Ústavy plná ruská občanství. Pokud by tam obyvatelstvo

zůstalo, bylo by Ukrajinci zmasakrováno. Takto to vidí ruští

pesimisté a říkají, že to může dopadnout jako v Charkově, jenom s

tím rozdílem, že tam nezůstanou ruští občané.

Surovikin totiž na konec proslovu prohlásil podivnou věc,

že vyloučena nejsou ani těžká rozhodnutí, z čehož Rusové

na sociálních sítích okamžitě pochopili, že měl na mysli

právě stažení z Chersonu podobně, jako došlo ke stažení v

Charkovské oblasti z Izjumu, Kupjansku a dalších měst. Jak to

doopravdy Surovikin myslel s tím těžkým rozhodováním je ale do

značné míry subjektivní podle toho, kdo tento výrok zrovna slyšel a

koho se ptáte. Každý Rus si pod tím vyložil něco jiného.

Gen. Sergej Surovikin, velitel SVO na Ukrajině

Příznivci rychlého vítězství Ruska na Ukrajině sbírali kusy rozbitých

hodin, které jim spadly ze zdi po zhlédnutí videa, zatímco ruští

rezervisté v tom “těžkém rozhodnutí” na 100% vyčetli, že

Surovikin tím měl na mysli plnou a neomezenou mobilizaci

v Rusku, o které se neustále mluví mezi lidmi, protože ani obyčejní

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GenSergejSurovikin.jpg
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lidé v Rusku už nevěří, že částečná mobilizace do 300 000 mužů

dokáže zajistit konec války na Ukrajině a hlavně demilitarizaci a

denacifikaci Ukrajiny.

O těžkém rozhodnutí vyhlásit částečnou mobilizaci totiž už mluvil

před časem i Sergej Šojgu, ministr obrany, který koncem srpna

prohlásil, že generální štáb stojí před těžkým rozhodnutím, a jen

krátce poté Vladimir Putin na televizi skutečně to těžké rozhodnutí

oznamoval v podobě částečné mobilizace. O plné mobilizaci se v

Rusku mluví jako o naprosté jistotě, a to zřejmě příští rok na jaře,

nebo spíš před začátkem jara. Pokud nemáte čas na zhlédnutí videa

výše, tady je přepis rozhovoru:

Rozhovor médií s generálem Sergejem Surovikinem

Obecně lze situaci v zóně speciální vojenské operace označit za

napjatou. Nepřítel neopouští žádné pokusy o útok na pozice ruských

vojsk. Především se to týká Kupjanského směru, Krasnolymanského,

Nikolajeva a Krivoj Rogu. My a Ukrajinci jsme jeden národ a

chceme jediné: aby Ukrajina byla nezávislá na Západě a

NATO. Stát, který je přátelský k Rusku. Nepřítelem je zločinecký

režim, který žene občany Ukrajiny na smrt. Za tímto účelem se snaží

napadnout naši obranu. Proto ozbrojené síly Ukrajiny stahují

všechny dostupné rezervy do první linie. Většinou se jedná o síly

divadelní obrany, které ani neprošly plnohodnotným výcvikem. Ve

skutečnosti je ukrajinské vedení odsuzuje ke zničení.

Tyto jednotky mají zpravidla nízkou morálku. Aby ukrajinský

zločinecký režim odvrátil prchající z frontové linie, používá zátarasy

složené z nacionalistů, kteří střílejí na každého, kdo se pokusí opustit

bojiště. Každý den ztrácí nepřítel stovky mrtvých a raněných. Jak již

řekl vrchní velitel ozbrojených sil Ruské federace, máme jinou

strategii. Nesnažíme se o vysoké tempo postupu, každého vojáka

metodicky šetříme malým nepřátelským útokem. Tím se nejen

minimalizují ztráty, ale také se snižuje počet obětí mezi

obyvatelstvem. V současné době kombinované uskupení sil přijímá
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veškerá opatření k posílení bojové síly útvarů vojenských jednotek,

vytvořením dalších záloh, obranných a obranných linií a pozic

osídlení bojiště. Nadále pokračují zásahy vojenských objektů vysoce

přesnými zbraněmi. Tato infrastruktura ovlivňuje bojovou účinnost

ukrajinských vojsk, aby se snížil jejich bojový potenciál.

-Jak byste charakterizoval činnost ruského letectva v

blízkosti protivzdušné obrany?

Speciální vojenská operace potvrdila účinnost leteckých komplexů a

prostředků protivzdušné obrany, které máme k dispozici. Během

operace osádky operačně-taktické armády a letectva provedly více

než 34 000 bojových letů a použily více než 7 000 řízených zbraní

protivzdušné obrany. Nejnovější hypersonické střely Kinžal se dobře

a spolehlivě osvědčily při ničení cílů. Žádný ze systémů protivzdušné

obrany nepřítele nebude schopen této střele odolat a zabránit jí v

dosažení cíle. Nejvyšší pohotovost vykazují také strategické střely s

plochou dráhou letu. Zatímco pro cvičení je možné vyzdvihnout

pátou generaci víceúčelového letounu SU-57, který má široké

možnosti výzbroje při každém letu. Řeší mnoho plánovaných úkolů

zasahování cizích vzdušných cílů. Bezpilotní letectvo mělo taktéž více

než 8000 vzletů a úderné bezpilotní drony zničily více než 600

nepřátelských objektů.

-Chersonská oblast se rozhodla zorganizovat a umožnit

odjezd obyvatel regionu do Ruské federace a připomněla

stále častější ostřelování ze strany ozbrojených sil

Ukrajiny. Jak můžete toto rozhodnutí okomentovat?

Situace v této oblasti není snadná. Protivník zaměřuje údery na

infrastrukturní objekty a obytné domy v Chersonu, na společenské,

ekonomické a výrobní objekty infrastruktury. Rakety Himars zasáhly

Antonovský most a Kachovskou vodní přehradu, na které je zastaven

provoz. Město má tedy problémy se zásobováním potravinami.

Existují určité problémy s dodávkami vody a elektřiny. To vše

nejenže značně ztěžuje život obyvatel města, ale také je přímo
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ohrožuje na životě. Životy a všechno ostatní. Vedení NATO po

ukrajinském vedení již požaduje, aby kyjevský režim zahájil operaci

na chersonském směru.

Nepočítají, kolik to bude stát obětí z řad ukrajinských ozbrojených

sil, tak i z řad civilistů. Máme údaje o možnosti použití válečných

metod kyjevským režimem v oblasti města Cherson, o přípravě

Kyjeva na raketové údery na přehradu Kachovské vodní elektrárny, o

vedení raketových a dělostřeleckých úderů na město bez rozlišení

cílů. Doufají, že vše může vést ke zničení infrastruktury významného

průmyslového centra, a to bez 40 velkých civilních obětí.

Za těchto okolností je naším prvořadým úkolem chránit životy a

zdraví civilistů. Proto především Ruská armáda zajistí bezpečný

odchod obyvatelstva v rámci programu přesídlení, který již ruská

vláda vyhlásila. Naše další plány a akce týkající se samotného města

Cherson budou záviset na vojenské a taktické situaci. Opakuji, že již

dnes je situace velmi obtížná. V každém případě, jak jsem již řekl,

budeme vycházet z potřeby co nejvíce zachovat životy obyvatel a

našich vojáků. To je pro nás prioritou. Budeme jednat vědomě, včas a

nebudeme vylučovat ani ta nejtěžší rozhodnutí.

Surovikin je připraven učinit i těžká rozhodnutí

Třetí skupina Rusů na sociálních sítí ale přečetla poslední větu ze

Surovikinova projevu tak, že tím pohrozil Ukrajině použitím tvrdých

a brutálních prostředků a úderů, kterými byl Surovikin v Sýrii

prohlášen. A k tomuto výkladu se přikláním i já, protože Surovikin

není generál, který byl dosazen do funkce proto, aby předal

Ukrajincům dnes již oficiálně ruská města v prostoru Novoruska.

Každopádně přesun obyvatelstva z Chersonu do Ruské

federace může z města udělat pevnost a válečnou zónu, de

facto nový Stalingrad a v projevu jasně zaznělo, že vláda v Kyjevě

je vládou zločinců, což potvrzuje, že Surovikin se pokusí při jakékoliv
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příležitosti ospravedlnit své metody ze Sýrie a pošle na Kyjev bomby

a bude to sypat v kobercích na vládní budovy v Kyjevě a na cokoliv,

co se bude hýbat a bude mít designaci příslušnosti ke kyjevské juntě.

Ruský exkavátor pro strojové ražení zákopů a protitankových linií

Podle informací z fronty se Ruská armáda horečně zakopává po celé

délce fronty a nejde jen o nějaké drobné zákopy, na linii v

Chersonské oblasti přijíždí míchače s betonem, náklaďáky

s roxory, svářecí čety, budou se budovat železobetonové

bunkry. Doslova Gustavova linie. To na jedné straně znamená,

že Rusové nebudou chtít ustoupit, ale rovněž se na to půjde dívat i

tak, že nebudou chtít ani postoupit.

Ruská armáda totiž opravdu prošla vývojem od rozpadu SSSR a na

Ukrajině vede válku americkým způsobem, tedy za použití v první

řadě raket a precizních úderů, za pomoci dalekonosných houfnic,

raketometů a děl. To znamená válku bez kontaktu s nepřítelem

naživo z očí do očí. K takovým střetům dochází jen v DLR ve směru

na Arťemovsk, Soledar a další města v DLR, kde Ruská armáda a lépe

řečeno PMC Wagner a skupina Achmat Ramzana Kadyrova než

Ruská armáda provádí v podstatě urban warfare a boj v městské

zástavbě ulici po ulici.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/TrenchExcavatorMDK3.jpg
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Igor Strelkov Girkin je zpátky na frontě!

Situace v DLR se opravdu v mnohém odlišuje. Kyjevská junta v

těchto městech za 8 let vybudovala de facto městská opevnění,

vybetonované bunkry, betonové protitankové linie, to všechno jen

díky tomu, že Igor Strelkov Girkin byl v roce 2014 Kremlem

zastaven a nebylo mu dovoleno obsadit Donbas snadno a

rychle, což v té době šlo velmi snadno.

A nebyl zastaven vlastně Kremlem, ale lidmi kontrolujícími Kreml

okolo RŽK a FŽO s napojením na Izrael a na ukrajinské oligarchy,

kteří oklikou intervenovali do Kremlu, aby Putin zastavil obsazování

majetků židovských oligarchů s izraelskými pasy na Ukrajině, že to

není dovoleno. Je to paradoxní, ale Igor Strelkov se před pár dny prý

“dobrovolně” přihlásil do spec-operace na Ukrajině. Na Telegramu se

objevila jeho fotka v odvodové uniformě. Na fotce je se svojí

manželkou Miroslavou Reginskou při loučení.
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Igor Strelkov Girkin před odchodem na frontu  a Miroslava Reginskaja

Ale na sociálních sítích se šíří informace, že to až tak dobrovolně prý

nebylo, že mu přišel mobilizační rozkaz. Podle jeho Telegramu

[2] je na frontě od 14. 10. tohoto roku. Boje jsou prý zlé, ale

je živ a zdráv. Podle jeho příznivců byl odveden jako velící

důstojník, protože v hodnosti plukovníka bylo prakticky jisté, že bude

povolán v první vlně. Možná šlo i o odvetu někoho z generálního

štábu, protože na svém Telegramu nebyl snad jediný den, aby

nekritizoval Kreml a generální štáb za neschopné vedení operace.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/IgorStrelkovMobilization.jpg
https://href.li/?https://t.me/strelkovii/3463
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Pod Surovikinem se můžeme tedy dočkat úplně všeho, i těžkých

rozhodnutí s těžkým srdcem, s těžkou myslí, s těžkými, opravdu

těžkými bombami a těžkým hodnocením všeho, co uvidíme a

uslyšíme.

-VK-

Šéfredaktor AE News

29

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Mileho generala holt nezne ovinuly kremelske pejzy. Podle pana VK

ma byt prave v Rusku zaverecna rubanice mezi Sion a Chabadem. No

a Nova Chazarie pro uprchliky z Izraele musi byt radne ocistena a

pripraven chleb a sul na hezke privitani. Pomsta Chazaru Rusku jako

jelito.

Ještě si říkám, jak media propagují a tlačí jako favorita , arm. gen.

v.v. Ing. Petr Pavel, M.A.

 
,tak jestli ho zmanipulovaný a bohužel zdegenerovaný národ zvolí…
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navrhuji oddělit a osamostatnit Moravu od Čech a tohoto ůkolu se

doufám rád ujme pan doktor Ctirad Musil. 🙂

Jestli můžu tedy jak to vidím já.

 
Generál Surovin svým hlasem i vzhledem vypadá že to není žádné

ořezávátko. A k postupu Rusu a ochraně civilistů a svých vojáků a

nakonec i těch Ukrajinských je poučení z minulosti ať už to bylo

Maďarsko nebo bývalé Československo. Kde i po tolika letech zůstala

v lidech nenávist a mnohdy se dá ta minulost pěkně ohýbat a

přizpůsobovat době. A proto mi přijde ,že chtějí mít Ukrajinské

obyvatelstvo na své straně krom toho jsou toopravdu bratrské národy

Slované a hovoří stejnou řečí. A ještě proslovu pana generála do tv

může říci cokoli a podle situace a reálně můžou činit naprosto jiné

kroky.

 
A k roku 68 v ČSSR snad jen ,že majetek by byl našim milovanými

západními bratřími zprivatizován o nějakých 21 let dříve. A že jsme

dnes tzv. krmelec evropy jak se říká, no a proto ta masáž mediální

,aby některý tupý lid čr byl na straně vlády a mainstrymových medií

,držel hubu a krok a makal dál ,na ty západní hodnoty a samozřejmě

že západ nás už podruhé nenechá jen tak odejít ,kde jsme taková

dobrá dojná kráva.

Z videa je jasné že generál je robot. Bez čehokoliv lidského.

Nepředstavujte si jen technologického robota.

Musí pracovat mozek a ne granátomet !
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To jsou slova velmi známého velitele opolčenců Alexeje Mozgovoj,

který padl a nebo byl taky odstraněn, kdo ví, za svá velmi kritická

slova k politikům Ukrajiny a Ruska.

 
Tato válka je zbytečná, bratr zabíjí bratra, slovan zabíjí slovana a

prospěch z toho má jenom úzká skupinka lidí.

 
Poslechnete si výstižna slova tohoto velitele, která jsou sice už pár let

stará, ale stale aktuální.

https://youtu.be/qmcpj7uQprM

Igor Strelkov alias Girkin taky kritizuje vládu v Kremlu, ale na rozdil

od Mozgovoj nechápe kdo a proč tuto válku vyvolal a jaké jsou hlavně

cíle tohoto konfliktu.

Jenže ono „těžké rozhodnutí“ může znamenat i nějaký ten „hříbek“,

(atomový).

 
A jako dobrá ochrana by právě mohly sloužit ty železobetonové

festuňky.

Ono totiž začíná jít do tuhého.

 
https://vlkovobloguje.wordpress.com/2022/10/18/flash-to-uz-se-ti-

magori-v-usa-doopravdy-uplne-zblaznili-viz-badatele-v-bostonu-

vytvorili-mutaci-koronaviru-s-80-smrtnosti/

RF čeká na konec výcviku mobilizovaných vojáků a začátek zimy, pak

zaútočí na vyčerpaného protivníka.

https://href.li/?https://youtu.be/qmcpj7uQprM
https://href.li/?https://vlkovobloguje.wordpress.com/2022/10/18/flash-to-uz-se-ti-magori-v-usa-doopravdy-uplne-zblaznili-viz-badatele-v-bostonu-vytvorili-mutaci-koronaviru-s-80-smrtnosti/
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Starou belu, pokud by byl zájem, je s Ukrajinou konec už dávno

(stačilo jim odstavit plyn, zlikvidovat veškeré přístupové cesty ze

západu pro přísun zbraní, ihned zpočátku zlikvidovat energretiku

atd.). Začínám pomalu trochu nabývat přesvědčení, že Rusko a

Západ je pouze jedna strana téže mince, někým společně

organizována.

 
Tady si přeložte společné prohlášení po setkání Putina s Bolsonarem

– viz:

http://en.kremlin.ru/supplement/5774

Mě osobně znejistila už jen podpora OSN a jejich agendy 2030 – viz

kousek zde:

Hlavy států potvrdily svůj závazek k provádění Agendy pro udržitelný

rozvoj 2030 !!! a zdůraznily význam sladění jejích

environmentálních, sociálních a ekonomických složek. Předsedové

uvítali prohlášení ruských a brazilských zástupců na konferenci

smluvních stran Rámcové úmluvy OSN o změně klimatu v Glasgow a

přijetí Glasgowské deklarace o lesích a využívání půdy a zdůraznili,

že obě země mají největší lesní plochy na světě – brazilskou

Amazonii a ruskou tajgu. Prezidenti sdílejí názor, že je důležité

zahájit dialog o ochraně lesů s cílem posílit dvoustrannou spolupráci

v oblasti udržitelného rozvoje a boje proti změně klimatu.

Přesné:

 
Rusko a Západ je pouze jedna strana téže mince, někým

společně organizovaná

Není to mimo téma, je to o svobodě slova. Podělané podvodné a

převzaté Parlamentní listy zakazují diskuzi neplatícím. Jde o to, že se

dříve jevily jako fér. Nejsou. Jsou řízenou oponenturou.

https://href.li/?http://en.kremlin.ru/supplement/5774
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Fuj!!!!!!!!!!!!!!!!!

Jde ještě někam psát, aniž by Vás vyhodili? Zkurvené PL už

nefungují, jsou převzaté šmejdy.

Psát dnes svobodně a bohužel anonymně jde už málo kde. A proč

bohužel anonymně protože nejsme v demokracii a každý z nás by to

od tohoto režimu nějak dostal za vyučenou.

 
Dříve při začátcích internetu bylo možno shlédnout různé

dokumenty i z dob druhé světové války (třeba i o židech natočené

němci),dnes vám strýček Google vše přefiltruje a to co hledáte vám

ani nenabídne….dnes jsou všude nějaké ty cookies ,kdy se vás vlastně

ptají jestli vás můžou šmírovat a když ne tak si článek ani nepřečtete.

 
Taková je to ta dnešní demokracie.

Termin googlit mi smrdi jiz nekolik let. A ze to pouziva i zde lecktera

obezretna figura, to je narez. Kdy nebude googlit nas mily

sefredaktor a bude qwantovat?

Mimo téma

 

Tak opět pan VK velice dobře předvídal co se bude dít na Slovensku,

když sa pred diskobarem Tepláreň strielalo jak se zpívá v jedné písni

od Horkýže slíže. Včera totiž došlo k překvalifikování středeční

vraždy dvou nebinárních před podnikem navštěvovaným lidmi z

komunity LGBT+ v Bratislavě na terorismus. Informovala o tom v

pondělí slovenská média s odkazem na mluvčí slovenské speciální
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prokuratury úřadu Janu

Tökölyovou. Podle Tökölyové

všechny shromážděné důkazy

nasvědčují tomu, že vražda

naplňuje podstatu

teroristického činu.

Pravděpodobný útočník je po

smrti, podle policie spáchal

sebevraždu. „Z důkazů je zřejmé, že stíhaný skutek vykazuje veškeré

zákonné znaky tohoto trestného činu,“ uvedla mluvčí speciální

prokuratury. Původně policie vraždu vyšetřovala jako čin z nenávisti.

Prokuratura v souvislosti s novou kvalifikací činu zdůraznila, že

schvalování teroristického činu je rovněž trestným činem, za který

hrozí tři až deset let vězení. Podle Tökölyové budou orgány činné v

trestním řízení postupovat v takových případech razantně. Podle

všech indícií to vypadá, že manifest nenapsal střelec Juraj, ale spíše

to vypadá, že to byla práce zpravodajské služby Slovenska, aby byla

vytvořena slovenská verze Patriot Act. Danny Kollar k tomu měl

včera video na YouTube:

 
https://youtu.be/VPqgfSyVYDg

https://www.inenoviny.sk/preco-homoseuxalny-zid-nenavidel-

zidov-a-homosexualov/…

 

 

https://href.li/?https://cz24.news/wp-content/uploads/2022/10/hysterie-na-slovensku_634d72c7ace25.jpeg
https://href.li/?https://youtu.be/VPqgfSyVYDg
https://href.li/?https://www.inenoviny.sk/preco-homoseuxalny-zid-nenavidel-zidov-a-homosexualov/

